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艾伦脱口秀05 Celine是鞋子控

We don't have the pictures of the closet

我们没有她衣柜的照片

But the closet looks amazing,but there's no...there's like a sitting area that just out into the pool. that's so cool.

但那衣柜真是高端大气上档次 这应该是休息区吧 恰好延伸到泳池 太酷了

That's one part of the closet,right? But there's... I don't know where we are.

这是衣柜的一部分 对吗 但 我还没搞清楚这哪儿呢

That's the closet. I've been looking at these pictures all day.

这是衣柜 我整天都在看这些照片

Oh,that's a small part of the closet,yeah. That's a small parat because...

哦 这是衣柜的一小部分 只是一小部分

Don't you have like a dry cleaner rack that goes around with the clothes? Yeah.

难道你没有干洗店那种 挂一圈衣服的衣架吗 有啊

And the reason is not that it's the prettiest thing,

但不是因为那样最好看

but it's like glass door that opens. And the reason why we use that dry cleaner thing is that

它是那种打开的玻璃门 我们用哪种干洗店衣架是因为

this is where it can hold the most clothes. Sure. And I have also like a...a beautiful for the shoes

它能放最多的衣服 当然 我还有个漂亮的柜子来装鞋

because you know how crazy I am for shoes. How many shoes do you have,how many pairs?

你知道我对鞋子有多狂热 你有多少鞋啊 多少双

In there,maybe 3000. All right. Yeah. It opens up this way

这里 大概3000双吧 好吧 它像这样子打开

It doesn't come with my shoes. The house.

买房可不送鞋

Throw'em in,for 71 million, throw your shoes in. Maybe .Hahaha...it opens up.

都卖7100万了 送了得了 看我心情吧 哈哈 打开它

It's electronic and it all rolls.

它是电动的 还能滚动

You can see all of them. The shoes roll like that?

你能看见所有的鞋 鞋子们都像这样滚动吗

Yeah. wow,that's amazing.

是的 哇 太棒了

You can jump in and roll with the shoes if you want to. yeah.

你可以跳进去和鞋子们一起翻滚 如果愿意的话 好吧

all around the world na yaya,I don't want to wear those,I don't know which , I don't know why.

全世界呀 巴扎黑 我不想穿这双呀 我不知道穿哪双 不知道怎么办

No,it's okay.

无视我吧
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